

Third Grade Newsletter

FEBRUARY

Monday	Tuesday	Wednesday	Thursday	Friday
				1
4 MOCA - Chinese New Year Program (3-302 & 3-405)	5 Lunar New Year No School	6	7	8
11	12	13	14 Love-a- Palooza	15 Love-a- Palooza
18 Mid-Winter Recess School Closed	19 Mid-Winter Recess School Closed	20 Mid-Winter Recess School Closed	21 Mid-Winter Recess School Closed	22 Mid-Winter Recess School Closed
25 School Resumes	26	27	28	

Curriculum News

Reading: We will continue to work on reading strategies for informational text.

Writing: Students will continue working on strengthening their informational writing pieces.

Math: We will begin Unit 4 (Perimeter, Area, and Polygons).

Social Studies: We will continue studying China.

Science: We will continue our unit on the structures of life.

Reminders and Announcements

- School will be closed for **Lunar New Year** on Tuesday, Feb. 5. Happy Lunar New Year!
- The **Love-a-Palooza** show will be the morning of Thursday, Feb. 14 and Friday, Feb. 15
- **Mid-Winter Recess** will begin on Monday, Feb. 18. School will resume on Monday, Feb. 25.



三年級二月新聞

FEBRUARY

星期一	星期二	星期三	星期四	星期五
				1
4 美華博物館 中國新年活動 (3-302 & 3-405)班	5 農曆新年 不用上學	6	7	8
11	12	13	14	15
18 仲冬假期 學校關閉	19 仲冬假期 學校關閉	20 仲冬假期 學校關閉	21 仲冬假期 學校關閉	22 仲冬假期 學校關閉
25 學校開放	26	27	28	

課程新聞

閱讀：我們會繼續學習信息文本的閱讀戰略。

寫作：學生會繼續加強他們的信息作文寫作。

數學：我們將開始第四單元（周長、面積、和多邊形）。

社會常識：我們將繼續我們的中國研究。

科學：我們將繼續生命結構的單元。

提醒和通知

- 學校將慶祝**農曆新年**而2月5日放假。農曆新年快樂！
- **Love-a-Palooza** 的表演將會在早上2月14日（星期四）和2月15日（星期五）舉行。
- **仲冬假期**將會從2月18日（星期一）進行。學生會2月25日（星期一）重返校舍上課。

